



Experience

Madison Bell

T 514.757.7339
M madisonbelldesign@gmail.com
W www.madisonbell.co

Directeur artistique

Indépendant
nov 2023 - aujourd'hui

Directeur artistique indépendant travaillant avec plusieurs nouveaux et anciens clients, dont Smith & Mason, TribeXR et l'Agence Molotov, sur une gamme variée de projets.

Directeur artistique senior

Smith & Mason
jan 2023 - nov 2023

Directeur artistique chez Smith & Mason, une agence boutique spécialisée dans le marketing des marques d'alcool comme Gretzky Estate Winery, Corby Beverages et J.P. Wisers Whisky.

Directeur artistique

Publicis Toronto
juin 2022 - dec 2022

Contrat de direction artistique pour l'agence Publicis Toronto, j'ai travaillé sur divers projets pour des marques telles que Samsung, T-Mobile, Pebbles Cereal et Cavendish Fries.

Directeur artistique

Indépendant
oct 2021 - août 2022

Entre octobre 2021 et août 2022, j'ai travaillé en tant que directeur artistique indépendant, avec une petite liste de clients tels que TribeXR, NFA, SEPAQ, et la Mission Old Brewery.

Designer senior

No Fixed Address, Montreal
nov 2020 - nov 2021

Designer senior ; travaillant en collaboration avec les bureaux de Montréal, Toronto et New York sur plusieurs projets de marketing numérique, d'image de marque et de conception de sites web.

Directeur artistique

Mission Old Brewery
juin 2018 - nov 2020

Directeur artistique; responsable de l'application cohérente de l'identité visuelle de la Mission. J'ai participé dans la création de plusieurs campagnes d'affichage et de publi-postage.

Stagiaire en design

SIDLEE
juin 2017 - sept 2017

Participant de SidLeeLand, un programme de stage intensif. Responsable pour la création de matériaux publicitaires pour St. Hubert, le SAQ et Lotto 649.

Stagiaire en design

CloudRaker
mar 2016 - mai 2016

Stagiaire chez Cloud Raker, une agence de web et de contenus médias sociaux. Responsable pour la création de matériaux publicitaires pour Kijiji, Bombardier et Auto Parts.

Gestionnaire de réseaux sociaux

Henry Mintzberg
mar 2016 - juin 2017

Gestion des médias sociale pour le professeur et conférencier Henry Mintzberg. J'ai été recrutée pour aider à la conception, à la rédaction et à la planification des médias sociaux.

Designer

Gildan
juin 2015 - sept 2015

Infographiste responsable de l'exécution de plusieurs tâches en lien avec une campagne de relations publiques ; dont de l'animation et de l'iconographie.



Éducation

Madison Bell

T 514.757.7339
M madisonbelldesign@gmail.com
W www.madisonbell.co

UQAM

Études en design
juin 2017 - mar 2021

Programme axé sur le développement de la créativité et de la communication visuelle. Les étudiants s'engagent dans la recherche, la pratique et l'expérimentation en matière de design.

Université de Concordia

Études en design
juin 2016 - sept 2017

Programme conçu pour aider les étudiants à développer des compétences holistiques en matière de conception industrielle, graphique et environnementale.

Collège Champlain

Communications graphiques
sept 2014 - mar 2016

Diplôme technique conçu pour doter les étudiants d'une solide connaissance technique de la suite Adobe, de la photographie, de l'API wordpress, du développement web rudimentaire, etc.

Prix et bénévolat

PICA 2020

Soumission en vedette
2020

Pica est une revue de design acclamée; publiée par le département de design de l'université UQAM. Chaque année, des centaines de soumissions sont examinées, mais seules 50 sont sélectionnées.

Le BEC

Bénévole
2019 - 2020

Le BEC est une ONP qui se consacre à l'amélioration de l'accès aux services de santé mentale et de stabilité financière pour les personnes travaillant dans l'industrie de la communication.

Camp Orchestra

3ème place
2019

En 2019, j'ai participé à Orchestra Camp, une web-série tournée à Gatineau. Des professionnels de la publicité ont été affrontés dans une série de défis, mettant à l'épreuve leurs compétences professionnelles et forestières.

Références

James McDougall

Partner | Creative Director
Smith & Mason

JamesM@smithandmason.co

416.419.3940

Victoria Di Valerio

Associate Creative Director
No Fixed Address

Victoria.Divalerio@nofixedaddressinc.com

438.878.7977



Experience

Madison Bell

T 514.757.7339
M madisonbelldesign@gmail.com
W www.madisonbell.co

Art Director

Independant
Nov 2023 - Present

Independent Art Director working with several new & former clients including Smith & Mason, TribeXR, and Agence Molotov on a diverse range of projects.

Senior Art Director

Smith & Mason
Jan 2023 - Dec 2023

Senior Art Director at Smith & Mason, a boutique design agency specializing in social media and activation marketing; specifically for liquor brands such as Gretzky Estate Winery, Corby Beverages and J.P. Wisers Whisky.

Art Director

Publicis Toronto
Jun 2022 - Dec 2022

Art Direction contract for Publicis Toronto. During my time working with Publicis, I worked on various projects for brands like Samsung, T-Mobile, Pebbles Cereal and Cavendish Fries.

Art Director

Independant
Oct 2021 - Aug 2022

Between October 2021 and August 2022, I worked as an independant Art Director, with a small list of clients such as TribeXR, NFA, SEPAQ, and the Mission Old Brewery.

Senior Designer

No Fixed Address, Montreal
Nov 2020 - Nov 2021

Senior Designer at NFA, working in collaboration with the NY, Toronto and Montreal offices on multiple digital marketing, brand identity, and UI/UX projects.

Art Director

Mission Old Brewery
Juin 2018 - Nov 2020

Art Director, responsible for the coherent application of their visual identity system. I helped to conceive of and promote multiple fundraising campaigns, events, and programs.

Design Intern

SIDLEE
June 2017 - Sept 2017

Participant in SidLeeLand, an intensive internship program. During my time at SIDLEE, I helped support various creative teams with their work for brands like Saint Hubert, the SAQ, and Lotto 649.

Design Intern

CloudRaker
Mar 2016 - May 2016

Intern at CloudRaker, a web and digital content agency. I was responsible for supporting the design department with their work for brands like Kijiji, Bombardier and AutoParts.

Social Media Manager

Henry Mintzberg
Mar 2016 - Juin 2017

Part-time social media management position for professor and public figure Henry Mintzberg. I was recruited to design, write and schedule all of his social media posts.

Designer

Gildan
Jun 2015 - Sept 2015

Sole in-house designer, responsible for assisting Gildan's public relations department to launch the company's new corporate value proposition; both internally and externally.



Education

Madison Bell

T 514.757.7339
M madisonbelldesign@gmail.com
W www.madisonbell.co

UQAM

Design Studies
Jun 2017 - Mar 2021

Undergraduate program centered on creativity and visual communication. Students engage in research, practice and experimentation in design.

Concordia University

Design Studies
Jun 2016 - Sept 2017

Program developed to help students develop a holistic knowledge of industrial, graphic, and environmental design practices through hands-on experimentation and iterative learning.

Champlain College

Graphic Communications
Sept 2014 - Mar 2016

Technical degree centered on software training, students develop proficiency with the Adobe Suite, the WordPress API, rudimentary web development and a host of other tools.

Awards and Volunteering

PICA 2020

Featured Entry
2020

Pica is a critically acclaimed design editorial; published by the UQAM University design department twice a year. hundreds of submissions are considered, but only 50 make the final cut.

Le BEC

Volunteer
2019 - 2020

The BEC is a non-profit organization dedicated to improving access to mental health and financial stability services for those in the communications industry.

Camp Orchestra

3ème place
2019

In 2019, I participated in Orchestra Camp, a "reality-TV" style web-series shot in Gatineau National Park. Advertising professionals competed in a series of challenges, testing both their marketing and physical skills.

References

James McDougall

Partner | Creative Director
Smith & Mason

JamesM@smithandmason.co

416.419.3940

Victoria Di Valerio

Associate Creative Director
No Fixed Address

Victoria.Divalerio@nofixedaddressinc.com

438.878.7977